



Referat fra bestyrelsesmødet.

Mandag, den 28. marts 2022, kl. 18:00.

Mødested: HSC's klubhus, Sydhavsvej 1 F.

Deltagere: Carsten Mikkelsen (CM), Hans Olling (HO), Lars Stryhn Poulsen (LSP), Benny Skødt-Rasmussen (BSR), Heinrich Jespersen (HJ), Jan Geiken (JG), Christian Lageri-Schmidt (CLS), Jannie Kylling (JAKY) og Svend Nielsen (SN).

1. **Tilføjelser til dagsordenen.**
IAB.
2. **Godkendelse og underskrift af referat fra sidste møde.**
 - Underskrivelse af referater.
3. **Meddelelser fra formanden.**
 - Siden sidst.
 - CM har afholdt et kort møde med Hanne Hammer Had. kommune, vedr. området omkring klubhuset. Afventer et udspil vedr. beplantning.
 - Referat fra møde med kommunen om evt. optagelse af lån i kommunekredit. Referat fra mødet er tilsendt bestyrelsesmedlemmerne tidligere.
 - Prioritering af kommende investeringer i maskiner og anlæg. Bestyrelsen diskuterede mulige løsninger. Der arbejdes videre på at nå frem til en anbefaling til medlemmerne. Ved en håndsoprækning indikeredes det, at der er et flertal for en flydebro-løsning.
 - Drøftelse af evt. ekstraordinær generalforsamling. Der opnåedes enighed om at fremlægge et oplæg ved den Ordinære Generalforsamling til november.
 - Drøftelse af problematikken omkring medlemstyper. Drøftelsen af problematikken omkring medlemstyper fra GF 2021, blev taget op på mødet, og der arbejdes videre med forslag til løsning af opgaven.
4. **Næstformanden.**
 - Orientering om fællesmødet i vandsporten v/Hans m.fl. HO orienterer fra mødet d. 23. marts og fremlægger de vigtigste punkter derfra. HSF's formand Henrik Dietz-Maugaard fremlagde bl.a. ønsket om et bedre samarbejde vandklubberne i mellem. Et forslag som naturligvis skal gå begge veje, og som der kun kan være enighed i.
5. **Kasserer.**
 - Tilbagemeldinger på udsendelsen af sponsorbrevene. Der er pt. 11 annoncesponsorer som har meldt positivt tilbage. Kontingentbetalingerne forløber som forventet.
6. **Sekretær**



- Ind- og udmeldelser.
Der er kommet en anmodning om medlemskab i HSC. BSR sender svar til vedkommende.
- Gennemgang af modtagne tilbud på flydebroer og faste broer.
Se pkt. 3.
- "Long-Stay-bådene" på vinter/sommerpladsen ???
Der skal ryddes op på vinter/sommerpladsen. Bådejerne har tidligere lavet aftale med CM og CLS om istandsætning og efterfølgende søsætning. Aftalerne følges der nu op på.

7. Medlemsforhold

Status og beretning fra udvalgene:

8. Ungdomsudvalg.

- JAKY orienterer om ansøgning hos Hempelfonden.
- Standerhejsning v. Søsportscenteret den 21.4.
- JAKY efterlyser hjælp til Åbent Hus 12.5. v. Søsportscenteret - BSR og SN hjælper her, og 12.6. ved HSC's klubhus (SN spørger Ilse og Kirsten K).
- Kegnæsjoilen på dammen - hjælp til løsninger ønskes.
Indtil flere løsninger blev nævnt. Problemet er mågeekskrementer på båden. Flere løsningsforslag strander på faren for at jollen bliver stjålet, hvilket desværre er sket flere gange gennem årene.

9. Broudvalg.

- Nyt fra Dansk Sejlunions generalforsamling v/JG og CLS.
CLS refererer kort fra generalforsamlingen.
Kalø Vig Bådelaug er interesseret i at erfaringsudveksle med HSC.
Begge havne er klubejet – dvs. ikke kommunalejet havne.
JG fortæller at pæleslåningen ved B-broen er vel overstået.

10. Pladsudvalg.

- Gennemgang af tilbud fra Anlægskompagniet.
Tilbuddet er ikke interessant for HSC.
- Der er afholdt et godt møde med kranførerne.
- Der vaskes broer i løbet af denne uge.
- Rengøring af bund på bådene.
Bestyrelse anbefaler kraftigt brugen af presenning under bådene inden rengøring påbegyndes. Dette for at undgå forurening af vores undergrund.
- Teksten på et skilt ved P-pladsen kan åbenbart misforstås, undersøges nærmere.
- CM afmærker 3 stk. træer der skal fældes i nærheden af HO's bådeskur. Det fældede træet er belønning for arbejdet 😊.
- SN foreslår opmærkning af P-båsene ved P-pladsen foran klubhuset. Forslaget godkendes og foretages til forsommeren.

11. Sejludvalg.



- CLS beretter fra Tour de Haderslev 2022, som var meget vellykket og med en pæn deltagelse af bl.a. nye medlemmer. Om det så var vejret, så havde arrangørerne sørget for strålende sol på hele turen. Stor tak til teamet omkring arrangementet. Se evt. videoen fra Touren på hjemmesiden 😊.
- Næste arrangement er Pinsesestævnet.

12. Klubhusudvalg.

- Planlægning af standerhejsningen lørdag den 16/4. lørdag kl.15.00. Karen Nielsen bager kage til arrangementet.
- Datoen for Guleærterspisningen – nu smørrebrød, er ændret til 27.april kl. 11.00.
- Klubhusudvalgsmøde afholdes torsdag 31.03. kl. 10.00.
- Eisbein- og wienerschnitzelspisning blev afholdt m. 27 deltagere. Blev desværre ramt af et par afbud grundet covid-19.

13. Eventuelt.

- JAKY spørger til borde-bænksæt til Åbent Hus.
- Nogle tid elektronikskab skal lægges om til systemnøgle. SN aftaler med Leif på Klubhusudvalgsmødet.

Næste møder:
tirsdag d. 19.04. kl. 19.00
Mandag d. 23.05. kl. 19.00
Mandag d. 20.06. kl. 18.00

Haderslev d. 1. april 2022.

Med venlig hilsen

Benny Skødt-Rasmussen
Sekretær HSC.